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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Stadshart/Valkenberg d.d. 21 september 2021 
 
Afgemeld: Nell Tromp, Tonny Visser 
Aanwezig: Piet Maanders (verslag) 
                   Jan Willem Broeders 

     Egbert Peeters 
                   Cora van Beek 
                   John Koonen 
      Leendert van der Pol 
 
Egbert is voorzitter van de dag, opent de vergadering. 
 

Mededelingen dagelijks bestuur.  
 Er is helaas nog geen zich op vervanging van Arjan Zonneveld als wijkmanager. 
 Egbert heeft deelgenomen aan de stadssafari i.h.k.v. de Nieuwe Mark. 
 Piet heeft kennisgemaakt met Ronald Harmsma, hij heeft aangegeven wijkcontactpersoon te 

willen zijn. Tevens heeft Andre Wijers zich gemeld. Ook met hem zal Piet een gesprek 
aangaan. 

 Betalen voor bouwaanvragen: Piet geeft aan dit ook op de site te willen plaatsen.  
 Afscheid Miriam Haagh, Piet zal bij haar afscheid aanwezig zijn. De kerngroep gaat 

gezamenlijk iets aanbieden. 
 Energietransitie, we laten deze bijeenkomst als wijkraad aan ons voorbij gaan. Het lijkt ons 

meer geschikt voor bewoners an sich. 
 Egbert en Piet hebben een bijeenkomst van de VCOB meegemaakt: Wat opviel is dat de 

wethouder wederom aangeeft met SFOB en VCOB te willen praten over de stad (en geen 
bewoners noemt), verder heeft Pim van de Berg als “straat-o-loog” in onze ogen pijnlijk 
aangegeven wat er aan Breda nog te verbeteren valt. Hij noemde zelfs “zo dood als een pier” 
waar hebben we dat meer gezien? Gaf bovendien de wijze raad aan de wethouder om 
bewoners niet te vergeten. Breda, daar is volgens hem niks mis mee, gewoon geen cultuur 
en een bierstad, zo houden….. 

 
Bestuur: 
In deze vergadering zijn we uitgebreid ingegaan over “hoe nu verder”. Dat is nodig omdat er erg veel 
werk op de wijkraad afkomt en er onvoldoende mensen beschikbaar zijn om werk op te pakken, 
zaken te beschrijven en uit te discussiëren. Een uitgebreide lijst van wat ons te wachten staat is 
beschikbaar. Verder vinden we het van groot belang om de wijkcontactpersonen veel actiever mee te 
laten oordelen. Daarom zijn de volgende zaken besproken: 
 

 Er komt een vacaturetekst op FB, de website en Mooiwerk.nl voor de uitbreiding van het 
bestuur met bestuursleden 

 Vooraf zullen de wijkcontactpersonen op de hoogte worden gebracht van de tekst en de 
mogelijkheid om mee te doen 

 Eenieder die tijd, gelegenheid en de doelstellingen van de wijkraad onderschrijft kan 
solliciteren. 

 Aan de huidige bestuursleden wordt gevraagd akkoord te gaan met een werkwijze waarbij 
iedereen onderwerpen te behandelen krijgt in samenwerking met wijkcontactpersonen 

 Een klein comité zal een bijeenkomst met wijkcontactpersonen in oktober gaan 
voorbereiden. 

 Piet gaat de vacature tekst voorbereiden. 
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 Piet gaat de website en de FB pagina van meer en actuelere informatie voorzien (zonder 
daarbij Breda Vandaag en BNdeStem concurrentie te willen aandoen) 

 We willen op 1 december van dit jaar het bestuur en het DB op orde hebben. 
 

Ingekomen brief Paul de Jong 
Paul heeft wederom zijn interesse in de wijkraad aangegeven, hij kan (zie boven) ook mee 
solliciteren, we zullen dat in een mail aan hem kenbaar maken. 
 
Horecabeleid 
John en Egbert hebben commentaar gegeven op de nieuwe nota, die door de Gemeente is verspreid. 
We zullen ons commentaar op de website plaatsen. Aan alle partijen is het commentaar verstuurd, 
niet iedereen heeft aangegeven dit te hebben ontvangen. Piet zal om een ontvangstreactie vragen. 
Verder zijn ook Peter Elbertse en Patrick van Lunteren meegenomen in de verspreiding. 
 
Ingekomen stuk van Bas Maes 
Bas heeft een bespreeknotitie gemaakt over de representativiteit van dorps- en wijkraden. Dit naar 
aanleiding van een controverse tussen VVD en de Wijkraad Stadshart/Valkenberg. Naar onze mening 
is representativiteit niet alleen een onderwerp voor dorps- en wijkraden. Hoe representatief iemand 
of iets is, is afhankelijk van draagkracht. Er zijn veel meer partijen aan te wijzen waarvan je je kunt 
afvragen hoe het zit met de representativiteit, zelfs politieke partijen kunnen daar onder lijden! Ons 
commentaar hierop zullen we t.z.t. ook op de site plaatsen, we wachten even de agenda van de 
Gemeenteraad af. 
 
Verantwoording plaatsing camera’s in de stad. 
Van een van de wijkcontactpersonen ontvingen we het bericht dat de Gemeente Breda (net zoals 
anderen) zich bewust moet zijn van de gevolgen voor inwoners en bezoekers bij het plaatsen van 
camera’s: https://autoriteitpersoonsgegevens.nl/nl/nieuws/ap-publiceert-aanbevelingen-voor-
smart-cities 
Wij gaan hiermee aan de slag! 
 
Wvttk: 
Cora vraagt of al bekend is hoe de terrasruimte in het vervolg ingevuld gaat worden. Hierover zou 
een stuk van het College onderweg zijn, we wachten dit nog even af. Wel zien we her en der in de 
stad dat er zeer beperkte ruimte voor voetgangers en vooral voor minder validen aan het ontstaan is. 
 Jan Willem vraagt of er al uitslag is van de enquête die de VVD heeft gehouden onder de inwoners. 
We doen een poging om die uitslag te kunnen achterhalen! 
 
 
De dagvoorzitter sluit de vergadering! 
 
 
Vergaderschema 2021: 
20 juli, 17 augustus, 21 september, 19 oktober, 16 november en 21 december. 
 
Thema vergaderingen: nog nader te bepalen. 
In gesprek met de Wijkraad: nog nader te bepalen. 
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